



迎新禮遇¹

禮遇1 – 新資金增長獎賞

存入每HK\$100萬或等值新資金尊享**HK\$3,500 現金回贈**或**¥35,000²**。

優先私人理財客戶	「優先理財」客戶
尊享 HK\$28,000 現金回贈 或 ¥280,000²	尊享高達 HK\$24,500 現金回贈 或 ¥245,000²

全新南向/北向理財通客戶新資金增長達HK\$10,000可享**HK\$500 現金回贈**或**¥5,000^{2*}**。

* 於開立新理財通戶口服務當日前12個月內未曾持有理財通戶口服務。

禮遇2 – 投資產品獎賞

全新客戶選用指定投資產品[^]，每HK\$20萬或等值認購/投資金額可享**HK\$1,000 認購費回贈/現金獎賞**。

優先私人理財客戶	「優先理財」客戶
尊享高達 HK\$40,000 認購費回贈/現金獎賞	尊享高達 HK\$35,000 認購費回贈/現金獎賞

[^]指定投資產品包括客戶以個人名義或以聯名戶口之基本戶口持有人名義持有之基金投資服務、股票掛鈎投資服務、「高息貨幣掛鈎存款」、債券、「結構性投資系列」及結構性票據。債券及結構性票據只提供給「專業投資者」。

禮遇3 – 「理財通」禮遇

開立南向/北向理財通服務尊享：

首四季服務費豁免優惠[#]

[#] 此優惠只適用於全新「優先理財」客戶。

▶ 接通渣打大灣區優勢
尊享特選禮遇 ◀



standard
chartered
渣打銀行



推薦人優惠

成功推薦全新客戶開立指定服務及/或「理財通」戶口，可獲享現金回贈。推薦愈多，獎賞愈多。

每位成功推薦之獎賞 [~]					
優先私人理財	「優先理財」	「Premium理財」	「快易理財」	「出糧升級組合」	「理財通」
HK\$6,000 現金回贈	HK\$1,000 現金回贈	HK\$300 現金回贈	HK\$200 現金回贈	HK\$100 現金回贈	HK\$500 現金回贈

[~] 於每一推廣季度內不論成功推薦人數多寡，每位合資格推薦人於每個客戶推薦計劃內最多只可獲贈推薦獎賞10次。

優惠受條款及細則約束。詳情請掃描以下QR碼以了解更多：



迎新禮遇之條款及細則



推薦人優惠之條款及細則

註：

- 優先私人理財迎新禮遇只適用於(i)過去12個月內未曾持有優先私人理財或「優先理財」服務或(ii)開立「優先理財」後的第一個曆月之最後一天或之前開立優先私人理財之客戶。「優先理財」迎新禮遇只適用於過去12個月內未曾持有優先私人理財或「優先理財」服務之客戶。「Premium理財」迎新禮遇只適用於過去12個月內未曾持有優先私人理財、「優先理財」或「Premium理財」服務之客戶。
- 若選擇以「亞洲萬里通」里數作新資金增長獎賞及/或「渣打紅利出糧戶口」迎新優惠，合資格客戶必須於2022年1月31日或之前透過渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)之指定網頁sc.com/hk/zh/AM登記並登入渣打網上理財提交準確的「亞洲萬里通」會員資料。相關「亞洲萬里通」里數將直接存入合資格客戶的「亞洲萬里通」會員賬戶。

亞洲萬里通
ASIA MILES



由渣打銀行(香港)有限公司刊發



Welcome privileges¹

Privilege 1 - New funds growth offer

Clients can enjoy **HKD3,500 Cash Rebate** or **¥35,000²** for new funds of every HKD1,000,000 or equivalent.

Priority Private clients	Priority Banking clients
Enjoy HKD28,000 Cash Rebate or ¥280,000²	Enjoy up to HKD24,500 Cash Rebate or ¥245,000²

HKD500 Cash Rebate or **¥5,000²** for HKD10,000 or equivalent new funds amount and for applying and successfully signing up for either Southbound/Northbound Wealth Management Connect Account Service*

* NOT have WMC account service with the Bank in the past 12 months prior to the date of the current signing up for WMC account service.

Privilege 2 - Investment product reward

New clients can enjoy **HKD1,000 fee rebate or cash reward** for every HKD200,000 or equivalent investment subscription or transaction amount on designated investment products[^].

Priority Private clients	Priority Banking clients
Enjoy up to HKD40,000 fee rebate or cash reward	Enjoy up to HKD35,000 fee rebate or cash reward

[^] Designated Investment Products include Investment Fund Services, Equity Linked Investment, Premium Deposit, Bonds, Structured Investment Series and Structured Notes held by clients in sole name or in the capacity as primary account holder. Bond and Structured Notes are only applicable to Professional Investors.

Privilege 3 - Wealth Management Connect offer

Sign up for Southbound/Northbound Wealth Management Connect Account Service to enjoy:

First 4-quarter maintenance fee waiver[#].

[#] This offer is only applicable to the new Priority Banking clients.



Offer for referrer

You will be rewarded with Cash Rebate for successfully referring a new client to sign up for designated service and/or Wealth Management Connect Account Service. Refer your friends to earn fabulous rewards now.

Rewards per successful referral [~]					
Priority Private	Priority Banking	Premium Banking	Easy Banking	Salary BonusPack	Wealth Management Connect
HKD6,000 Cash Rebate	HKD1,000 Cash Rebate	HKD300 Cash Rebate	HKD200 Cash Rebate	HKD100 Cash Rebate	HKD500 Cash Rebate

[~] Each Referrer will only be entitled to the Referrer Offer under each of the Referral Programs for a maximum of 10 times in each Promotion Quarter even if the total number of Successful Referrals made under a Referral Program in a Promotion Quarter is more than 10.

Terms and conditions apply. Please scan the following QR codes to learn more:



Terms and conditions of welcome privileges



Terms and conditions of offer for referrer

Remarks:

1. Welcome Privileges of Priority Private are only applicable to clients who (i) have not been Priority Private or Priority Banking clients in the past 12 months or (ii) sign up for Priority Private on or before the last day of the next calendar month from the date of signing up for Priority Banking. Welcome Privileges of Priority Banking are only applicable to clients who have not been Priority Private or Priority Banking clients in the past 12 months. Welcome Privileges of Premium Banking are only applicable to clients who have not been Priority Private, Priority Banking or Premium Banking clients in the past 12 months.
2. Eligible clients who choose Asia Miles as the rewards for New Funds Growth Offer and/or Bonus Payroll Account Welcome Offer must register via designated webpage sc.com/hk/AM of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") and log into Online Banking to submit accurate Asia Miles™ membership information on or before 31 January 2022. Relevant Asia Miles will be credited directly to the eligible client's Asia Miles membership account.



standard
chartered

ASIA MILES 

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited